
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 



                                                                   MISSION & VISION والرؤية   المهمة
 
 

 

 

 Mission  المهمة 
 
 

 

الحفاظ على مكانتنا كشركة 
  مجال تصنيع و توريد رائدة في 

  من  وذلك  ;الجاهزة  الخرسانة
 عملائنا  تزويد  خلال

  الجودة،  عالية  بمنتجات  الكرام
 .محترفة  وخدمة

 

 

 
To maintain our market position as a leading Supplier and Production Company 
of Ready-Mix Concrete to provide our customers high caliber 
 

 
 
 

 Vision  الرؤية
 

  للخرسانة   الأول   المورد   نصبح   أن
  التطوير   مع  الجودة  العالية 
  أفضل   توفير  أجل   من   المستمر 

 الحلول 
  العربية المملكة   في  الخرسانية

 .السعودية
 

We strive to become a leading 
supplier of High-Quality 
Concrete together with 

persistent devel opment aiming 
to provide the best solutions 

of concrete all over the 
provinces of Saudi Arabia. 
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  ومقرها ،  م 1993  عــام   منذ  تأسست الجاهزة،  للخرسانة   وموردة   مصنعة   شركة   هي   مجموعة مصانع قوالب الرياض

 في  الجاهزة  للخرسانة   الأولى  الشركة   تكون أن  إلى   وتهدف  ,الإنجازات من  الكثير  حققت وقد  .الرياض  بمديــنة الرئيسـي 

 .السعودية  العربية  المملكة

 

  الكرام   لعملائها  تتضمن   والتي  ,العالية  الجودة  ذات  بمواصفاتها   الجاهزة  الخرسانة  تصــنيــع  على  شــركةلل  الأساسي   النشــاط  ويقوم
 .المختلفة  للمشاريع   العالمية  المواصفات مع  يتماشى  بما  الخرسانة  أنواع  أفضل  على  حصولهم

 

  أحدث  مع )يتوافق  وبما   الكرام،  عملائها  احتياجات  لتلبية  فروعها   مختلف من  والخاصة  الحكومية  المشاريع  لأكبر  تورد  العربية  الشركة إن

 . ( ساعة  /  3م 3000(  بـ تقدر  إنتاجية  بطاقة  والسعودية   العالمية   الجودة   مواصفات

 

  للإنتاج            ١٠٠٩ الايزو  شهادة  ومنها  تفخر بها،  التي  الأوسمة  العديد من   على  العربية   والنجاح حصلت فيها الشركة  عاما من التميز  30

 المختبرات   هذه  تزود   والتي   الكرام،  لعملائها   المتاحة المختبرات  أحدث  من  العديد   الشركة   وتمتلك .الجاهزة   الخرسانة   واختبار   والتصنيع

 .(ASTM&BS) العالمية   المواصفات  حسب  والفنيين  المهندسين  قبل  من   مستمرة  بمراقبة  وذلك   الأجهزة  أحدث
 

الخلاطات   الشركة أحدث  تمتلك  بالشركة لضمانكما  الخاصة  الثابتة والمتحركة، والمحاجر    وتوفير   منتجاتها  على   السيطرة  المركزية 
 .ما أنتجته التكنولوجيا  والشاحنات والمعدات مصنعة على أحدث  المتحركة  الخلاطات  من  كبير   أسطول  إلى   بالإضافة   الجودة،   عالي  حصى

 وبالكميات   وزمان،  أي مكان  وسهولة وفي  بكل يسر  جميع عملائها  خدماتها إلى  تقديمتستطيع    وبفضل هذه الإمكانيات فإن الشركة

 وفنيين،  مهندسين،  من  عالية  درجة   على  بشرية  بإمكانيات  مدعوم   ذلك   وكل  العميل،  يرغبها   التي

 .الجاهزةالخرسانة  وتصنيع  إنتاج  في مجال طويلة  وخبرة  كفاءة عالية  ذوي وعمال وإداريين،  واستشاريين،

 

 
مضخة    40  ومياه مبردة، أكثر من      ثلج  مصنع  30  مركزية،   خلاطة  30  من  أكثر   على  صلت وح  الآخر،  تلو  عاما   أسطولها  الشركة  عززت  كما

متنقلة ، وقد عززت   خلاطة 200  شاهقة الإرتفاع ، أكثر من   من أذرع التوزيع المستخدمة في الأبراج  12 مضخات ثابتة،  6 متنقلة،
المضخات   بواحدة من أطول    الخاص   الصيانة   فريق   قبل  منالشركة    لأسطول  دورية   صيانة  بإجراء   وتقوم  م  63  بطولأسطولها 

 . بالشركة
 

 

 



 Company Overview للشركة   عامة   نظرة 
 
 

 
 

 

QUALEB AL RIYADAH FACTORIES is a manufacturer and supplier of ready-mixed 
concrete. Established in 1993, the Company is based in the city     OF RIYADH. Our 
Factories has made several achievements, with the aim to become the first supplier 
for the high quality of ready-mixed concrete all over provinces of Saudi Arabia. 

 
main business activity lies in manufacture and production of ready-mix concrete with 
high caliber specifications - ensure its kind clients and customers having the best type 
of concrete conforming to international specifications and standards for various 
projects. 

 
With production capacity estimated at 3000 cubic meters / hour, secures the largest 
projects, for both government and private sectors, with supplies necessary and fulfills 
the requirements of ready-mix concrete conforming to the highest international al and 
Saudi specifications. 

 
QUALEB AL RIYADAH. throughout 30 years of excellence and success, has been 
awarded several medals such as but not limited to ISO 9001 Certificate for 
Production, Manufacture and Tests of Ready-Mix Concrete. Furthermore, we have 
numerous labs available to esteemed clients and customers. Under direct supervision 
and management of highly qualified engineers and technicians, we labs are fully 
equipped with state-of-the-art devices in accordance with the international American 
and British Specifications (ASTM & BS). 

 
Moreover, we own the latest fixed and mobile batch plants and quarries that would 
ensure that the company could take control of its products and provide high quality 
gravel. Additionally, QUALEB AL RIYADAH has its own large fleet of mobile batch 
plants, trucks and equipment manufactured according to the latest modern 
technology. Because of such capabilities and potentials, QUALEB AL RIYADAH CO. 
manages to provide its services to all its clients and customers easily, anywhere 
anytime with all quantities likely to be requested by the clients and customers. All 
such services are being furnished by highly qualified human capabilities composed of 
experienced engineers, technicians, consultants, admin istrative staff, and skilled 
labors with solid longstanding exposure to and experience in ready-mix concrete. 

 
Qualeb Al Riyadh. has further strengthened its fleet year after year, acquiring more than 

30 central batch plants, 30 ice factories and chilled water, more than 6 mobile pumps, 11 
stationary pumps, 12 cranes used in high-rise towers, more than 200 mobile batch 

plants. fleet has been further provided with one of longest pumps with 63 m length. 
Regular maintenance of Qualeb Al Riyadh. fleet is carried out by Maintenance Team to 

serve the needs of its valued clients and customers. 
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A. Commercial Permit & Certificates 
B. Location Map 
C. Clients and Consultant Approvals  

D. Calibration Certificates 
E. Materials Test Reports 
F. MIX Design 
G. Main Projects 
H. Manufacturing/Plant Facilities  
I. Admixture 
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